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Närvarande:
Ordförande Björn 
Kassör Pia 
Sekreterare Tessan
Henrik
Johan
Ulrica

Sopor och kärl
Varför två tidningskärl i ena soputrymmet och ett i det andra? Kan de bytas ut 
till andra fraktioner eller ev. avsluta hyran/ ta bort det ena kärlet? Så vi får ett 
för tidningar i varje utrymme.
Vi ska titta över avtalet på sophanteringen. Kan vi få bättre pris från annan 
leverantör på kärl till papper, plast, glas osv?

Tessan bokar container via Renall till städdagen 23e oktober som kommer stå 
på plats fredag- måndag. Viktigt att ingen slänger eget avfall i containern 
innan städdagen men det är ok att utnyttja containern efter. 
Endast för trädgårdsavfall.

Info om städdag behöver komma upp på hemsidan och info i soputrymmet.
Söndag 23/10 kl. 9-14.

Styrelsen går en runda på söndag 9/10 kl. 10 för att inventera vad vi behöver 
göra på städdagen. 

Det har inkommit önskemål om lampor i området, lyktstolpar i gångarna 
mellan huset. 
Styrelsen kollar på inventeringspromenaden över eventuella platser att ha fler 
ljuskällor på.

Vi behöver dessutom kolla över hur placeringarna på fartguppen, i mörkret. 
De är just nu placerade i skuggan av befintlig belysning, vilket medför risk för 
att snubbla. 

Vi lägger mycket pengar på gräsklippning i området. Kan vi hitta en alternativ 
lösning? Vi kollar över avtalet och lyfter tanken igen i vår. 

Rapport från Nomor;
Det är aktivitet i några av lådorna. 



Vi beslutar att abonnemanget fortlöper. 
Vi tar ett nytt beslut när avtalet går ut i vår, men förmodligen är det aktuellt att 
fortsätta. 

Vi har fått ett bankkort kopplat till samfälligheten. 

Vi upplever att värmen på vattnet har blivit lite bättre. 
Bättre men inte bra. 
Det låter som att det är cirkulationspumpen det är fel på. 

Ingemar kommer till Styrelsemötet för att informera oss om hur 
arbetsprocessen med varmvattnet fortgår. 
Tacksamt för all tid som läggs på att utreda detta.

Ingemar och ordförande Björn bokar ett möte med Adven för att se vad deras 
tankar kring problemet är. Vi vill installera nya termometrar för att se över 
resultatet.
Vi utreder tillsammans med Adven om det är aktuellt att byta ut 
cirkulationspumpen. 

Vi lyfter tankar kring att bilar kör för fort på Råsslavägen, på 30 sträckan 
utanför skolan. Vi uppmanar alla att gå på vägföreningens årsmöte.

Ett förslag att bjuda in representant från vägföreningen till ett möte för 
samfälligheten där vi kan lyfta tankar och funderingar.

Datum för nästa styrelsemöte tisdag 8/11 18.30 i 2A.


